

Ajuntament de Sant Vicent del Raspeig

Anunci de la convocatòria i bases específiques reguladores del procediment de selecció per a proveir com a personal funcionari de carrera huit places d'oficial de la policia local i constitució de borsa de treball. [2023/5135]

En el *Butlletí Oficial de la Província d'Alacant* número 172, de data 9 de setembre de 2021, es publiquen, íntegrament, les bases específiques reguladores del procediment de selecció per a proveir com a personal funcionari de carrera huit places d'oficial de la policia local (5 pel torn de promoció interna ordinària, 2 pel torn de promoció interna interadministrativa i 1 pel torn de mobilitat) i constitució de borsa de treball.

Per part del Sindicat Professional de Polícies Locals i Bombers (SPPLB) es presenta, amb data 3 d'octubre de 2021, dins del termini i en la forma escaient, un recurs de reposició contra el Decret d'Alcaldia pel qual s'aproven les bases reguladores de la convocatòria ressenyada.

Amb data 19 de gener de 2023, la Junta de Govern Local de l'Ajuntament de Sant Vicent del Raspeig acorda estimar parcialment el recurs presentat i modificar les bases reguladores de la convocatòria.

En el *Butlletí Oficial de la Província d'Alacant* número 74, de data 17 d'abril de 2023, es publica la modificació de les bases esmentades.

El termini de presentació de sol·licituds és de 20 dies naturals comptadors des de l'endemà de la publicació d'aquest anunci al *Boletín Oficial del Estado*.

La resta de resolucions que s'adopten al llarg del procediment de selecció seran objecte de publicació en la forma establida en les bases específiques reguladores de la convocatòria.

Sant Vicent del Raspeig, 5 de maig de 2023.– L'alcalde president: Jesús Villar Notario. La secretària general: Olga Pino Díez.

Ayuntamiento de San Vicente del Raspeig

Anuncio de convocatoria y bases específicas reguladoras del procedimiento de selección para la provisión por personal funcionario de carrera de ocho plazas de oficial de la policia local y constitución de bolsa de empleo. [2023/5135]

En el *Boletín Oficial de la Provincia de Alicante* número 172, de fecha 9 de septiembre de 2021, se publican, íntegramente, las bases específicas reguladoras del procedimiento de selección para la provisión por personal funcionario de carrera de ocho plazas de oficial de la policia local (5 por el turno de promoción interna ordinaria, 2 por el turno de promoción interna interadministrativa y 1 por el turno de movilidad) y constitución de bolsa de empleo.

Por parte del Sindicato Profesional de Policías Locales y Bomberos (SPPLB) se presenta, con fecha 3 de octubre de 2021, en tiempo y forma, recurso de reposición contra el Decreto de Alcaldía por el que se aprueban las bases reguladoras de la convocatoria reseñada.

Con fecha 19 de enero de 2023, la Junta de Gobierno Local del Ayuntamiento de San Vicente del Raspeig acuerda estimar parcialmente el recurso presentado y modificar las bases reguladoras de la convocatoria.

En el *Boletín Oficial de la Provincia de Alicante* número 74, de fecha 17 de abril de 2023, se publica la modificación de las mentadas bases.

El plazo de presentación de solicitudes será de 20 días naturales, computados a partir del día siguiente al de la publicación del presente anuncio en el *Boletín Oficial del Estado*.

El resto de las resoluciones que se adopten a lo largo del procedimiento de selección serán objeto de publicación en la forma establecida en las bases específicas reguladoras de la convocatoria.

San Vicente del Raspeig, 5 de mayo de 2023.– El alcalde: Jesús Villar Notario. La secretaria general: Olga Pino Díez.